
Ügyiratszám: 23-54/2009.

Jegyzőkönyv

Készült: Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  2009.  november  12-én,  10,00 
órakor megtartott rendkívüli testületi üléséről. 

Helye: Faluház, Salföld

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Fábián Gusztáv alpolgármester
Mátraházi Zsuzsanna képviselő

                       Raffay Béla képviselő
Összesen: 4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Dr. Verbovszki Valéria helyettes jegyző

Valamennyi napirendnél jelen van:
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő jelen van, az 
ülés határozatképes, azt megnyitja. Elmondja, hogy a rendkívüli testületi ülés indoka az, hogy a 
2009. október 29-i testületi ülés napirendi pontjait a testület nem tárgyalta, mivel a napirendet 
nem  fogadta  el.  Ismerteti  a  napirendi  pontokat:  1.  BURSA  HUNGARICA  Felsőoktatási 
Önkormányzati  Ösztöndíjrendszerhez  beérkezett  pályázatok  elbírálása  (zárt  ülés)  Előadó: 
Simonné Vitányi Mónika polgármester 2. Együttműködési megállapodás kötése a „Salföld Élni 
Akar” Alapítvánnyal Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 3. tájékoztató a közrend, 
közbiztonság  helyzetéről  Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika  polgármester  4.  Mentőállomás 
támogatás  Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika  polgármester  5.  Kézimunkaszakkör  támogatása 
Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika  polgármester  6.  Káli-medence  Mikrotérség  Fejlesztési 
Koncepció ügye Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 7. Alapító Okirat módosítása 
Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika  polgármester  8.  Hozzájárulás  „Inforterminál  rendszer” 
kiépítéséhez Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 9. Tájékoztató a Megyei Közgyűlés 
elnökének salföldi csatornával kacsolatos leveléről Előadó: Fábián Gusztáv alpolgármester 10. 
Pályázat  benyújtása  2010.  évi  rendezvények  támogatására  Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika 
polgármester  11.  Feladatátvállalási  szerződés  módosítása  Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika 
polgármester  12.  Interpellációk,  képviselői  kérdések,  bejelentések  Hozzászólás,  kérdés  a 
napirenddel kapcsolatban? 

Fábián Gusztáv
A viziközmű társaság alakuló ülésén a viziközmű társaság egy csökkentett  műszaki  tartalmú 
tervet fogadott el. Ezzel kapcsolatban szeretne egy napirendi pontot felvenni. 
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Simonné Vitányi Mónika
Az alakuló ülés  nem fogadott  el  csökkentett  műszaki  tartalmú tervet.  A pályázat  az alakuló 
ülésre szól. Az egy más dolog, hogy az alakuló ülésen a csökkentett érdekeltségi területre alakult 
meg.  Az  önkormányzat  nem  csökkentett  műszaki  tartalomra  pályázik,  hanem  az  egész 
településre,  ezért  nem érti,  hogy  miért  kellene  beszélniük  a  csökkentettről,  mert  nem lehet 
kizárni senkit, aki a későbbiekben szándékozik rákötni a csatornára. 

Fábián Gusztáv
Szóval nem a csökkentettre pályáznak, akkor hagyják. 

Simonné Vitányi Mónika 
Szavazásra teszi fel az ismertetett napirendet.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
ismertetett napirendet elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

93/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testület 2009. 
november  12-i  rendkívüli  ülésének  napirendjét  az 
alábbiak szerint határozza meg:
1. BURSA HUNGARICA Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszerhez  beérkezett  pályázatok  elbírálása 
(zárt ülés)
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
2. Együttműködési megállapodás kötése a „Salföld Élni 
Akar” Alapítvánnyal
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
3. tájékoztató a közrend, közbiztonság helyzetéről
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
4. Mentőállomás támogatás
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
5. Kézimunkaszakkör támogatása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
6. Káli-medence Mikrotérség Fejlesztési Koncepció ügye
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
7. Alapító Okirat módosítása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
8. Hozzájárulás „Inforterminál rendszer” kiépítéséhez
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
9.  Tájékoztató  a  Megyei  Közgyűlés  elnökének salföldi 
csatornával kacsolatos leveléről
Előadó: Fábián Gusztáv alpolgármester
10.  Pályázat  benyújtása  2010.  évi  rendezvények 
támogatására
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
11. Feladatátvállalási szerződés módosítása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
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12. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Napirend

1.  BURSA  HUNGARICA  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjrendszerhez  beérkezett 
pályázatok elbírálása 
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Az 1. napirendi pont külön jegyzőkönyv anyagát képezi. 

2. Együttműködési megállapodás kötése a „Salföld Élni Akar” Alapítvánnyal
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A „Salföld Élni Akar” Alapítvány kuratóriumi ülésen hoztak egy határozatot arról, hogy egy 
pályázattal kapcsolatban az alapítvány az önkormányzattal együttműködési szerződést kötne. Ez 
azért fontos, mivel ha az alapítvány pályázik, 100%-os támogatást kap, tehát önrészt nem kellene 
fizetnie. A pályázatról annyit kell tudni, hogy az önkormányzat kb. 1 éve próbálta benyújtani, de 
ez nem sikerült. Akkor bruttó 25 millió forint volt a támogatási igény az önkormányzat részéről. 
A támogatási maximum keretet csökkentették 10 millió forintra, ezért ha ezen a pályázaton az 
alapítvány indulni akar, egy csomó mindent ki kell onnan szedni. Azért hozta be erre az ülésre, 
hogy egyáltalán foglalkozzanak-e ezzel a dologgal. 

Fábián Gusztáv
Mi lenne az együttműködési megállapodás szövege?

Simonné Vitányi Mónika
A megállapodás lényege az, hogy az önkormányzat a területeit ingyenes használatra adja át a 
pályázathoz az alapítványnak. Azokat a területeket, amelyekre a pályázathoz szükség van.

Fábián Gusztáv
Mint az alapítvány tagja, ő is jelen volt az utolsó alapítványi ülésen, ahol a jelenlegi pályázati  
tervből a következőt láthatták. Somogyi Győző, aki egyébként a kuratóriumon belül a művészeti  
zsűri tagja, három rajzot mutatott,  amit előtte a kuratóriumi tagokkal feltehetőleg megbeszélt. 
Ezen az szerepelt, hogy változatlanul fennmaradna a pinca és a felette lévő domb helyreállítása, 
illetve egy pici átépítése, egy kenyérsütő és egy kút építése. Kb. ez volt az, amiről ott beszéltek, 
illetve ennek a képeiről. Kérdezi, hogy erről van-e szó, erről a szűkített tervről? Mondjuk ha ez 
így megvalósulna, már bőven kimerítené a tízmillió forintot, sőt kevés is lenne. 

Mátraházi Zsuzsanna
Neki még egy olyan kérdése lenne, hogy mikor kell beadni ezt a pályázatot?

Simonné Vitányi Mónika
A pályázat még nincs kiírva.
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Mátraházi Zsuzsanna
Akkor azt mondja, hogy ezt tekintsék puhatolózásnak, ismerjék meg a terveket, és utána tudnak 
dönteni arról, hogy adott tervekkel tudnak-e együttműködni. 

Simonné Vitányi Mónika
Nem csak ez a három terv volt, mivel Somogyi Győzővel arról beszéltek, hogy a tornapályát  
ugyanúgy meghagyná, a játszóteret is, illetve a tornapályánál még táblákat tenne ki, ahol a falu 
jellegzetességei is ki lennének írva. Somogyi Győző azt mondta, hogy egyedül a buszfordulót 
nem tudja elfogadni, illetve a lóitatót sem. Jól emlékszik, hogy ezek hangzottak el? 

Fábián Gusztáv
Igen. 

Raffay Béla
Ő a legfontosabbnak pont a buszfordulót tartja, de sajnos ebben nem tudnak egyezségre jutni, 
mivel a terv az, hogy harminc centis kőfallal vennék körbe a zöldfelületeket, de Somogyi Győző 
tiltakozik ellene arra hivatkozva, hogy megbotlik benne a birka és eltöri benne a lábát. Na most, 
szerinte a faluban Somogyi Győzőn kívül más nem is tart birkát. Ezen kívül fontosnak tartja még 
a tornapályát. A tízmillióba viszont véleménye szerint már nem férne bele sem a kút sem pedig a 
kemence. 

Hess Silvia
Az alapítvány ezt a pályázatot úgy hívja, hogy „Játszófalu”, és azt beszélték meg a legutolsó 
kuratóriumi ülésen, hogy jó lenne, ha az önkormányzat a közterületeivel kapcsolatban kötne az 
alapítvánnyal együttműködési szerződést. A pályázatban 11 közterületi pont van megjelölve, és 
ezeknek  a  közterületeknek  az  alapítványnak  ingyen  történő  használatba  adásáról  lenne  szó, 
vagyis arról, hogy, ha nyer a pályázat,  akkor a tornaszereket ezeken a közterületeken ingyen 
elhelyezheti,  megépítheti  az alapítvány.  Nem arról kell tehát a testületnek döntenie,  hogy mi 
legyen  a pályázatban,  mivel  az az alapítvány dolga,  hanem arról,  hogy átadja  használatba  a 
területeket. 

Fábián Gusztáv
Ő ezt érti, de azzal kezdték, hogy legalább elméletben költsék el a tízmillió forintot, nem? 

Simonné Vitányi Mónika
Az ő véleménye az, hogy a tízmillió forintból a tornapálya és a játszótér tudna megvalósulni, és 
semmi több. A többi dolgot a következő pályázatban lehetne szerepeltetni. Azért gondolja, hogy 
ez a két dolog legyen, mert erre legalább megvannak a tervek. 

Mátraházi Zsuzsanna
A falu mennyit  tud erről? Mivel tavaly is nagy meglepetést okozott az mindenkinek, hogy itt 
tizenegy helyen tornahely lenne, és tulajdonképpen a falu a jellegének megváltozását sejtették 
ettől az emberek, és nem igen szerették volna. Nem is értik tehát, hogy a megállapodást miért 
kellene létrehozni, hiszen volt egy olyan kuratóriumi ülés amikor arról volt szó, amikor ezt a 
tervet  jóvá  kell  hagyni  az  önkormányzatnak.  Nem kell  tehát  megállapodást  kötni,  lássák  a 
terveket, és akkor majd vagy jóváhagyja, vagy nem hagyja jóvá a testület.  Ez egyébként egy 
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alapítványi  ülés  határozata.  A másik  pedig,  hogy a  falu  lakossága  ugyanúgy ismerje  meg  a 
terveket. 

Fábián Gusztáv
A  kuratóriumi  ülésen  sajnos  hiányolta,  hogy  a  zsűri  ott  kellett  volna,  hogy  hozzon  egy 
véleményt. Most itt a zsűri tagjai közül csak Hess Silvia és Raffay Béla van jelen. Nem tudja, 
hogy ott a zsűrinek egységes véleménye nem alakult ki arról, hogy mit válasszanak ezek közül. 
Annyi volt, hogy Raffay képviselő úr mondta, hogy ő mit szeretne, illetve Somogyi Győző, hogy 
ő mit szeretne, ezzel el is váltak, mert nem hoztak döntést ott. Itt meg döntsék el ők a kuratórium 
helyett?
Simonné Vitányi Mónika
Nem kell a kuratórium helyett dönteni.

Fábián Gusztáv
Javaslatot  tesz.  Ő  a  tizenegy  pontos  dologból  maximum  egy  pontot  tudna  támogatni  és  a 
játszóteret, ha már valamit támogatni kell. Ez az ő javaslata. Sajnálattal, hallja, hogy a pincét 
nem lehet beletenni. 

Simonné Vitányi Mónika
Itt most nem ez a kérdés, hanem az, hogy kössenek-e együttműködési szerződést. 

Raffay Béla
Azon a kuratóriumi  ülésen még nem tudták,  hogy mennyi  pénzre lehet  pályázni.  Az összeg 
azonban eléggé behatárolja, hogy mire lehet pályázni, úgyhogy kár ezen vitatkozni.

Fábián Gusztáv
Csak azt tudja mondani, hogy össze kellene hívni egy kuratóriumi ülést, és ott röviden eldönteni, 
hogy a tízmilliót mire költi a kuratórium, és azután kössenek ilyen szerződést, mert most fordítva 
van. Most az önkormányzat eldönti, hogy mit döntsön el a kuratórium. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ő is úgy érzi,  hogy fordítva ülnek a lovon. Először lássák, hogy mit akarnak megvalósítani, 
utána majd döntenek, hogy kötnek-e megállapodást. 

Dr. Verbovszki Valéria
Van egy pályázat, amit szeretne az alapítvány benyújtani. Ebben vannak olyan tervek, amikhez 
önkormányzati ingatlanokat kellene igénybe venni. Azért szeretne az alapítvány együttműködési 
megállapodást  kötni  az  önkormányzattal,  hogy ezeket  ingyenesen használatába  vehesse.  Egy 
olyan határozatot kellene tehát most elfogadni, ami nem arról szól, hogy együttműködést köt, 
hanem arról, hogy együttműködést kíván kötni az alapítvánnyal, hiszen az együttműködést még 
az alapítványnak is el kell fogadnia. 
Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
együttműködési megállapodást kíván kötni a „Salföld Élni Akar” Alapítvánnyal a pályázatban 
szereplő  önkormányzati  ingatlanok  ingyenes  használatba  vételére.  Felelős:  polgármester 
Határidő: megküldésre: azonnal.
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Fábián Gusztáv
Ezt ő nem tudja megszavazni. Egy biankó csekket adjon az alapítvány részére? 

Simonné Vitányi Mónika
Ez még csak egy elvi hozzájárulás lenne. 

Dr. Verbovszki Valéria
A megállapodás létrejöttéhez szükség van még az alapítvány határozatára is.

Simonné Vitányi Mónika
Ráadásul  még  egy  megállapodási  szerződést  is  kell  kötniük,  amit  a  testületnek  és  az 
alapítványnak  is  el  kell  fogadnia.  Amennyiben  valamelyikük  nem  fogadja  el,  akkor  nincs 
megállapodás, nem lesz belőle semmi. 

Dr. Verbovszki Valéria
Logikailag levezetve ő úgy látja, hogy ha nincs meg ez a határozat, akkor az alapítvány nem is 
tudja benyújtani a pályázatát, nem tud erről beszélni, hiszen olyan ingatlanokat venne igénybe, 
használatba, amik önkormányzati tulajdonban vannak. 

Fábián Gusztáv
Nincs döntés arról,  hogy mi lesz a pályázatban.  Nincs megszavazva.  Elhangzott  itt  tizenegy 
pont, de ezt ő előre nem szavazza meg.

Dr. Verbovszki Valéria
A pályázat tartalmáról való döntés nem is a testület hatásköre, hanem az alapítványé. Most csak 
arról  kell  dönteni,  hogy hajlandó-e az önkormányzat  megengedni,  hogy,  amennyiben nyer  a 
pályázat, az abban szereplő területeket ingyenesen használhassák. 

Fábián Gusztáv
Mit csinál akkor a testület? Egy nem létező pályázatra ad felhatalmazást. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ha  az  alapítvány  eldöntötte,  hogy  mit  szeretne  megvalósítani,  akkor  tudják,  hogy  mely 
ingatlanok, melyik részét szeretné igénybe venni, akkor hozzák ezt be, és akkor szavazzanak 
erről. Ez egy gumihatározat.

Simonné Vitányi Mónika
Erről  szólna  a  megállapodási  szerződés,  amit  újra  tárgyalna  a  testület.  Neki  most  egy  elvi 
hozzájárulás kell, hogy tudják, hogy egyáltalán érdemes-e nekiállni dolgozni. 

Fábián Gusztáv
Megmondja őszintén, ő nem tartja értelmét ennek a határozatnak. 

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.
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Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak. 

Fábián Gusztáv
Tartózkodik.

Mátraházi Zsuzsanna
Tartózkodik.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal,  ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás 
mellett az ismertetett határozati javaslatot nem fogadja el, és meghozza alábbi határozatát: 

95/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete nem 
kíván együttműködési megállapodást kötni a „Salföldi 
Élni Akar” Alapítvánnyal.

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a 
határozatot az Alapítványnak küldje meg.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

3. Tájékoztató a közrend, közbiztonság helyzetéről
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Kérdés, hozzászólás a beszámolóval kapcsolatban? (Kérdés, hozzászólás nincs.)
Ismerteti a határozati javaslatot: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közrend, 
közbiztonság helyzetéről és a Rendőrörs 2008. évi és a 2009. évi első negyedév működéséről 
szóló  beszámolót  elfogadja.  A  képviselő-testület  megköszöni  a  Révfülöp  KMB-nek  Salföld 
község területén végzett tevékenységét, és a jó együttműködés reményében további eredményes 
munkát  kíván.  A Képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy a  határozatot  a  KMB-nek 
küldje meg. Felelős: polgármester Határidő: azonnal
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak. 
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Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla 
Igen. 

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

96/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
közrend, közbiztonság helyzetéről és a Rendőrörs 2008. 
évi  és  a  2009.  évi  első  negyedév  működéséről  szóló 
beszámolót elfogadja. A képviselő-testület megköszöni a 
Révfülöp  KMB-nek  Salföld  község  területén  végzett 
tevékenységét,  és  a  jó  együttműködés  reményében 
további eredményes munkát kíván.

A  Képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot a KMB-nek küldje meg.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

4. Mentőállomás támogatás
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Az előző testületi ülésen elhangzott, hogy a mentőállomás támogatásánál 0 forint szerepel, tehát 
ezt  a  kötelezettségüket  még  nem  teljesítették.  Ez  azért  van,  mert  ugyan  szerepeltetik  a 
költségvetésben, de nem született róla határozat. A napirend keretében ezt kellene pótolni. Az 
önkormányzatnak 1000 Ft/lakos  összeggel  kellene  hozzájárulni  a  mentőállomáshoz,  amit  két 
részletben 2010. december 31-ig kellene megfizetni. 

Fábián Gusztáv
Tehát  a  kistérség támogatja  a mentőállomás  létrehozását,  és minden falu az állandó lakosok 
számával támogatja. 
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Simonné Vitányi Mónika
Ismerteti a határozati javaslatot: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja a 
Tapolca székhellyel létesülő új mentőállomás építését. A képviselő-testület a fejlesztéshez 1000 
Ft/lakos  összeggel  járul  hozzá,  mely  összeget  2010.  december  31.  napjáig  fizet  meg.  A 
képviselő-testület  utasítja a polgármestert,  hogy a hozzájárulás összegét a 2009. és 2010. évi 
költségvetési  rendeletekben  szerepeltesse,  és  a  határozatot  a  Tapolca  és  Környéke  Kistérség 
Többcélú  Társulás  elnökének  küldje  meg.  Felelős:  polgármester  Határidő:  költségvetési 
rendeletek beterjesztésének napja és azonnal
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

97/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja 
a  Tapolca  székhellyel  létesülő  új  mentőállomás  építését.  A 
képviselő-testület a fejlesztéshez 1000 Ft/lakos összeggel járul 
hozzá, mely összeget 2010. december 31. napjáig fizet meg. 

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
hozzájárulás  összegét  a  2009.  és  2010.  évi  költségvetési 
rendeletekben  szerepeltesse,  és  a  határozatot  a  Tapolca  és 
Környéke Kistérség Többcélú Társulás elnökének küldje meg. 

Felelős: polgármester 
Határidő: költségvetési  rendeletek  beterjesztésének napja és 
azonnal

5. Kézimunkaszakkör támogatása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
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Simonné Vitányi Mónika
A kézimunka szakkör tagjai jelezték neki, hogy jó lenne, ha az, aki a támogatást felveszi, el is 
járjon a szakkörre, mert tavalyi évben volt olyan személy, aki egyszer ment el a szakköre, akkor 
amikor a támogatást kapták, aztán többet nem látták. Jó lenne, tehát ezt szabályozni valahogy. A 
támogatás összegeként 3.000 Ft-ot javasol. Hozzászólás?

Fábián Gusztáv
Jelenleg hány tagja van a szakkörnek.

Simonné Vitányi Mónika
Nem tudja pontosan, olyan hat körül lehet. 

Mátraházi Zsuzsanna
Szerinte ne szabjanak feltételeket, a szakkör az nem kötelező. 

Fábián Gusztáv
Igen,  de  valószínűleg  az  történt,  hogy  az  önkormányzat  adott  háromezer  forintot  a  tisztelt 
szakkörtagnak, aki egyszer  megjelent,  a pénzt felveszi,  azt sem tudják,  hogy csinált-e belőle 
valamit, vagy sem. És pont amire létrejött a szakkör – a közös munka – így nem valósul meg. 
Sajnos azt kell, hogy mondja, hogy ha ez tényleg így van, márpedig valószínűleg így van, akkor 
bizony finoman, de fel kell szólítani a tisztelt szakkörtagokat, hogy havi egyszer jöjjön össze a 
szakkör, és aki támogatást kapott, az menjen el. 

Mátraházi Zsuzsanna
Véleménye az, hogy támogassák őket természetben. Mindenki döntse el, hogy mit akar csinálni, 
vásárolja meg számlára 3.000 Ft-ig, és a számla ellenében az önkormányzat  megtéríti  neki a 
pénzt. 

Dr. Verbovszki Valéria
Azt javasolja, hogy a jövő évben, amikor újra tárgyalják a támogatást,  hívják meg a szakkör 
vezetőjét, aki beszámolhat arról, hogy ki vette fel a pénzt anélkül, hogy eljárt volna a szakkörbe, 
és akkor javasolhatja azt is, hogy ez a személy ne kapjon többet támogatást. 

Simonné Vitányi Mónika
Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  Salföld 
Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  2009.  évben  3000  Ft/fő  összeggel  támogatja  a 
községben működő kézimunka szakkör tagjait. A támogatás összege anyagköltségre használható 
fel. A Képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a határozatot a szakkörnek küldje meg. 
Felelős: polgármester Határidő: azonnal.
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.
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Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

98/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  2009. 
évben 3000 Ft/fő  összeggel  támogatja  a  községben  működő 
kézimunka  szakkor  tagjait.  A  támogatás  összege 
anyagköltségre használható fel.

A  Képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot a szakkörnek küldje meg.

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal.

6. Káli-medence Mikro-térség Fejlesztési Koncepció ügye
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Az előző testületi  ülésen már  beszéltek  erről,  a  koncepciót  e-mailen  mindenkinek elküldték, 
reméli, hogy a testületi tagok most fel tudtak készülni. Ismerteti a határozati javaslatot: Salföld 
Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 1997. évi LXXVII. törvény 7.§. (3) bekezdés a) 
pontjában  foglaltak  alapján  dönt  mikro-térségi  településfejlesztési  koncepció  ügyében.  A 
képviselő-testület  a  Völgyzugoly  Műhely  Kft.  által  készített  Káli-medence  Mikro-térségi 
Fejlesztési Koncepció tartalmát megismerte, a koncepciót elfogadja, egyben támogatja a közös 
munkaszervezet (Káli Tanács) létrehozását. Felelős: polgármester Határidő: azonnal.

Fábián Gusztáv
Kérdése ugyanaz, mint az előző testületi ülésen: mennyibe kerül ez, és ki fogja csinálni. 

Simonné Vitányi Mónika
Semmi részletet  nem tud, csak annyit,  hogy most felmérik,  hogy a káli-medencei  települések 
részt kívánnak-e ebben venni. A cél az, hogy a Káli-medence együtt maradjon, együtt dolgozzon. 

Fábián Gusztáv
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Jó, de előbb-utóbb felmerülhetnek ennek anyagi kérdései. Jelenleg nem tudnak erről, akkor úgy 
kell szavazni. Ő támogatja a Káli-medence összefogását.

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak. 

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Tartózkodik.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  3 igen szavazattal,  ellenszavazat  nélkül,  1 tartózkodás 
mellett a határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

99/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 1997. 
évi LXXVII. törvény 7.§. (3) bekezdés a) pontjában foglaltak 
alapján  dönt  mikro-térségi  településfejlesztési  koncepció 
ügyében.

A képviselő-testület a Völgyzugoly Műhely Kft. által készített 
Káli-medence  Mikro-térségi  Fejlesztési  Koncepció  tartalmát 
megismerte, a koncepciót elfogadja, egyben támogatja a közös 
munkaszervezet (Káli Tanács) létrehozását.

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal.

7. Alapító Okirat módosítása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A polgármesteri hivatal alapító okiratának módosításáról van szó. Erről a múlt testületi ülésen 
már  beszéltek,  de  akkor  leszavazta  a  testület,  mert  a  szennyvízkezelés  szerepelt  az 
alaptevékenységek között.  Anyagot küldtek ki, csak, hogy mindenki lássa, miről is szólnak a 
szakfeladatok, és az azokhoz tartozó számok. 
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Fábián Gusztáv
Javasolja, hogy írják be a 37000002-es számot az alapító okiratba, ugyanis ő megnézte, és ez a 
szennyvíztisztításnak a „TEÁORG”-száma. Evvel tudnak számlát írni a szennyvíztisztítónak, és 
abban a pillanatban, amikor megvalósul a szennyvízcsatorna, akár módosíthatják is az alapító 
okiratot, és beírhatják a 37000000-t. 

Dr. Verbovszki Valéria
Milyen számról van szó?

Fábián Gusztáv
37000002, nincs kötőjel. Ez egy hivatalos „TEÁORG”-szám, de nem tudja papíron megmutatni, 
csak javasolni tudja, hogy ha ezt beírják, akkor abban a pillanatban az önkormányzat bármikor 
szennyvíz-számlát elfogadhat a szippantóstól.

Mátraházi Zsuzsanna
Ezek a kötőjelek egyébként mit jelentenek? Mert ő sem ismer ilyen TEÁOR számokat. 

Fábián Gusztáv
Tisztázzanak valamit azért. A 37000000 az a gyűjtő szakágazati szám, azt be lehet írni, de be 
lehet  írni  kifejezetten  azt  a  tevékenységet,  amit  az  önkormányzat  végez.  Ez  jelenleg  a 
szennyvízszippantás.  Ez  37000002,  megnézte  az  interneten.  Ezen  szám  alapján  bármikor 
kiállíthat nekik számlát a szennyvízszippantós. Ezt csak azért mondja, mert ez pusztán csak egy 
formai dolog, és bármelyik pillanatban módosíthatják az alapító okiratot. Ellenőrizze a kolleganő 
a számot. 

Mátraházi Zsuzsanna
Szerinte írják bele, hiszen az alpolgármester úr kikereste. 

Fábián Gusztáv
Ő csak úgy tudja elfogadni az alapító okiratot, ha kihúzzák a 3700001-1-et és helyette beírják a 
3700002-t.  Pontosan  ezt  nézze  meg  a  kolléganő  az  interneten,  mert  ő  is  ezt  nézte  meg. 
Véleménye szerint fogadják el ezzel a 37000002-vel, mert akkor már el van fogadva az alapító 
okirat, tehát nem büntethetik őket, a problémát megoldották, legfeljebb nem helyes számot írtak 
be,  de  ez  nem biztos,  hogy így  van,  mert  véleménye  szerint  helyeset  írtak  be,  és  bármikor 
módosíthatják, viszont az alapító okirat el van fogadva. 

Dr. Verbovszki Valéria
De akkor vissza fogja dobni a Magyar Államkincstár. 

Fábián Gusztáv
Nem biztos, vagy legfeljebb megjegyzik, hogy rossz szám van benne, amit ő is szeretne tudni, 
hogy ez rossz szám-e. Amit azonban így most nem tudnak. 

Raffay Béla
Kérdése,  hogy  az  alpolgármester  úr  miért  nem  kifogásolja  az  alagutak,  hidak  közutak 
üzemeltetését, holott sem alagutuk, sem pedig híduk nincs. 
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Fábián Gusztáv
De közutuk van speciel, de mindegy. De az se közút, hozzá kell tennie. 

Raffay Béla
De ez ugyanúgy egy gyűjtőfogalom.

Fábián Gusztáv
Húzzák ki azt is. 

Raffay Béla
Amennyiben mégis büntetést kap az önkormányzat, akkor azt ti kifizetitek?

Fábián Gusztáv
Még egyszer mondja. Elhangzott, hogy amennyiben akkor kapnak büntetést, ha nem fogadják el 
az  alapító  okiratot,  ha  bármilyen  formában  elfogadják,  nem  kapnak  büntetést.  Itt 
kompromisszumot kell kötni.

Raffay Béla
Ő nem fogja elfogadni így. 

Simonné Vitányi Mónika
Az alapító  okiratot  készítő  kolléganő  a  Magyar  Államkincstárral  egyeztetve  szerepeltette  a 
kódszámot, ezért nem vállalja annak felelősségét, hogy az alpolgármester úr által az interneten 
talált számot szerepeltessék az alapító okiratban. 

Fábián Gusztáv
Valami olyan javaslat kell, amit mindenki el tudja fogadni. 

Dr. Verbovszki Valéria
Az alpolgármester úr javaslata módosító indítvány, ha a módosító indítványt nem fogadja el a 
polgármester,  akkor  az  fel  kell  tenni  szavazásra.  Szavazni  kell  tehát  először  a  módosító 
indítványról, ha elfogadja a testület, akkor ezzel fogja feltenni az alapító okiratot szavazásra, ha 
pedig nem fogadja el a testület, akkor az eredetit kell feltenni szavazásra.

Fábián Gusztáv
A  módosító  indítványa  az,  hogy  az  alapító  okiratba  a  370000-1  kitétel  helyett,  37000002 
szennyvízszippantás szerepeljen. 

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel a módosító indítványt.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.
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Mátraházi Zsuzsanna
Igen. 

Raffay Béla
Nem.

Simonné Vitányi Mónika
Nem.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül 
a módosító indítványt nem fogadja el.  

Fábián Gusztáv
Sajnos neki kell kompromisszumos döntést hoznia, nem tud mit csinálni, ő megtette a javaslatot 
a változtatásra. Azt nem akarja, hogy az önkormányzatot bírság érje, sajnos az elfogadást kell 
javasolnia.

Mátraházi Zsuzsanna
Úgy gondolja, hogy akkor kellene elfogadni, ha írásos figyelmeztetés érkezik. 

Simonné Vitányi Mónika
Ismerteti a határozati  javaslatot:  Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salföld 
Község Polgármesteri Hivatala alapító okiratának módosítását az előterjesztésnek megfelelően 
elfogadja.  A képviselő-testület  a módosításokkal  egységes szerkezetbe foglalt  alapító  okiratot 
elfogadja. A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy az alapító okirat módosításáról a 
Magyar Államkincstárat értesítse. Felelős: polgármester Határidő: azonnal.
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Tartózkodik. 

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás 
mellett az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát: 
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100/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salföld 
Község Polgármesteri Hivatala alapító okiratának módosítását 
az előterjesztésnek megfelelően elfogadja.

A  képviselő-testület  a  módosításokkal  egységes  szerkezetbe 
foglalt alapító okiratot elfogadja.

A képviselő-testület  utasítja a polgármestert,  hogy az alapító 
okirat módosításáról a Magyar Államkincstárat értesítse.

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal.

8. Hozzájárulás „Inforterminál rendszer” kiépítéséhez
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Ugyanerről már ebben az évben egyszer tárgyaltak. Akkor Székely Szabolcsék pályázata nem 
nyert,  most  újra pályázatot  kívánnak benyújtani.  Az önkormányzatnak pénzébe nem kerülne, 
csak  áramot  kellene  biztosítani  a  terminálhoz.  Az  áramfogyasztása  kb.  akkora,  mint  egy 
számítógépé.  Az  infoterminál  rendszerrel  programokat,  látnivalókat,  a  környező  települések 
látnivalóit, szállásokat, vendéglátóhelyeket, kiállításokat lehet keresni. Az önkormányzatnak kell 
biztosítani továbbá  egy könnyen hozzáférhető helyet, ahol a terminált elhelyezhetnék. 
Ismerteti a határozati javaslatot: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja, 
hogy  a  Vállalkozók  Révfülöpi  Egyesülete  pályázatot  nyújtson  be  az  „Infoterminál  rendszer 
kiépítése  –  1 002 988”  pályázatra.  A  képviselő-testület  a  pályázat  céljainak  megvalósulása 
érdekében önkormányzati területet biztosít az infoterminál elhelyezésére, és az üzemeltetéséhez 
szükséges  áramellátást  biztosítja.  A  Képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot a Vállalkozók Révfülöpi Egyesületének küldje meg. Felelős: polgármester Határidő: 
azonnal.
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak. 

Fábián Gusztáv
Igen. 

Mátraházi Zsuzsanna
Tartózkodik

Raffay Béla
Igen.

16



Simonné Vitányi Mónika
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal,  ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás 
mellett az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

101/2009.(XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja, 
hogy a Vállalkozók Révfülöpi Egyesülete pályázatot nyújtson 
be az „Infoterminál rendszer kiépítése – 1 002 988” pályázatra.

A  képviselő-testület  a  pályázat  céljainak  megvalósulása 
érdekében  önkormányzati  területet  biztosít  az  infoterminál 
elhelyezésére,  és  az  üzemeltetéséhez  szükséges  áramellátást 
biztosítja. 

A  Képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot  a  Vállalkozók  Révfülöpi  Egyesületének  küldje 
meg.

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal.

9. Tájékoztató a Megyei Közgyűlés elnökének salföldi csatornával kacsolatos leveléről
Előadó: Fábián Gusztáv alpolgármester

Fábián Gusztáv
Röviden az előzményekről. Salföld önkormányzatának egy olyan pályázata van, amiben Salföld 
teljes belterületének szennyvízelvezetése szerepel.  Jelenleg abban a műszaki  formában,  hogy 
szennyvíztisztító  telepet  létesít  az  önkormányzat  Salföld  belterületén.  Sajnálatos  módon  a 
szennyvíztisztító telep műszaki tartalmát nem tudta korábban megvizsgálni, tehát úgy szavazott 
a  pályázatra  ami  szerint  nem  tudott  a  szennyvíztelep  tartalmát,  fenntartásának  lehetőségeit. 
Később szembesült avval, hogy ez a szennyvíztelep rendkívül magas költségekkel üzemel, de ez 
a  szennyvíztelep  úgy került  bele  a  pályázatba,  hogy Salföld  sajnálatos  módon nem szerepel 
agglomerációs övezetben, és a tervezők kénytelenek voltak ezt a javaslatot terjeszteni a testület 
elé, vagy nem kénytelenek, mindegy. Ugye, ő, miután megismerte a szennyvíztelep működését, 
aztán kiderült,  hogy a tisztított  szennyvíz  a  Burnót  patakba fog befolyni,  így ezt  a műszaki 
koncepciót  ezúttal  már  nem  tudta  támogatni.  Próbálta  ezt  az  önkormányzat  elé  vinni,  a 
módosítását,  ez nem sikerült,  ugye a tisztelt  önkormányzat  nem vette  napirendre a módosító 
javaslatát, a pályázat változatlanul a szennyvízteleppel haladt tovább. A műszaki és a különböző 
hatóságok természetesen gúzsba kötve a szennyvíztelepes megoldást támogatták,  mivel,  hogy 
nem volt agglomerációs besorolás. Röviden idény nyáron a tisztelt megyei közgyűlés elnökéhez 
fordult, aki egyben a körzet országgyűlési képviselője is. Levelében felkérte, hogy támogassa a 
rendkívüli  agglomerációs  átsorolást  az  önkormányzat  részére,  illetve  a  helyzet  megoldására. 
Indokolta  ezt  azzal,  hogy  a  jelenlegi  műszaki  megoldás  feltehetően  költséges,  illetve  a 
fenntartása  költséges,  és  egyéb  indokokat  hozott  fel.  A  tisztelt  megyei  közgyűlés  elnöke, 
Lasztovicza  úr,  ezt  a  levelét  továbbította  a  miniszter  úrnak,  a  jelenlegi  környezetvédelmi 
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miniszter úrnak, és így az válaszolt egy levélben, aminek egyetlen, és fontos kitétele az volt, 
miszerint  az  agglomerációs  átsorolásra  valószínűleg  nem  kerülhet  sor,  tehát  ezt  kizárta  a 
lehetőségek közül, viszont, azt írta, és ezt röviden idézné, hogy Salföld csatornázási ügyében „a 
nemzeti  települési  szennyvízelvezetési  és  tisztítási  megvalósítási  programmal  összefüggő 
szennyvízelvezetési agglomeráció lehatárolásról szóló 26/2002. (II.27.) Korm. rendelet átmeneti 
időtartalomra szóló korlátozását  nem teszi  lehetővé,  hogy Önök a meglévő agglomerációhoz 
csatlakozzanak.  A KVVM és a Fejlesztési  Ügynökség azonban vizsgálja a KEOP és a ROP 
közötti átjárhatóság feltételeit,  hogy a megépülő hálózatok csatlakozhassanak már meglévő ki 
nem  használt  kapacitással  rendelkező,  nem  bírságolt,  és  2015.  december  31-ig  KEOP 
támogatásból beruházást nem igénylő szennyvíztisztító telepekre a ROP támogatásából.” Hát ez 
a  mondat,  ha lefordítják,  kb.  azt  jelenti,  hogy amennyiben  van egy olyan  hálózat,  ami  nem 
bírságolt,  kapacitással rendelkezik és KEOP támogatást  nem kér, úgy ha egy új hálózat épül 
mellette, akkor rá lehet kötni. Ugye ezt szeretnék megtudni részletesen a miniszter úrtól, amiért 
javasolta  a  közös  fellépést  a  tisztelt  Szabó  Imre  úrhoz  való,  közös  elmenéssel,  amiről  egy 
határozatuk született.  Gondolja tisztelt  polgármester asszony elküldte a levelet,  és várják azt, 
hogy a miniszter úr válaszoljon a kérésükre. Itt részletesebben tájékoztatást kaphatnának arról, 
hogy  ennek  a  lehetősége  miben  lesz,  és  ezt  a  pályázatot  evvel  kapcsolatban  lehet-e  még 
módosítani. Ezt a helyszínen szeretné megtudni. Röviden ennyi. 

Simonné Vitányi Mónika
Szeretné  megerősíteni  az  alpolgármester  urat.  Volt  egy  rendkívüli  ülésük,  ahol  hoztak  egy 
határozatot egyhangúan arról, hogy a miniszter úrtól kérnek egy időpontot, hogy ez a KEOP-os 
és  ROP-os  átjárhatóság  pontosan  mit  jelent.  El  is  ment  a  levél,  remélik,  hogy  a  választ 
hamarosan megkapják. Ha bebizonyosodik, hogy ez a lehetőség adott, akkor az mindenki jól jár, 
ezért  is  támogatták,  hogy  menjenek  fel  a  miniszter  úrhoz  ebben  az  ügyben.  Hozzászólás  a 
napirenddel kapcsolatban?

Mátraházi Zsuzsanna
Annyit  szeretne hozzátenni,  hogy mivel  a viziközmű társulat  megalakult  és 25%-os műszaki 
tartalom és részvételi  csökkentéssel valósult meg, úgy gondolja, hogy a testület annak idején, 
amikor  szavazott  erről  a  beruházásról,  akkor  az  egész  falu  csatorna-beruházását,  vagy 
szennyvízelvezetési és megoldási beruházását indította el, és úgy gondolja, hogy amennyiben ez 
módosul,  márpedig  módosul,  ha ezt  csökkentik,  illetve  csökkenti  a  viziközmű társulat,  mert 
bizonyos utcák kimaradnak belőle, bizonyos területek kimaradnak belőle, akkor erről újra kell 
szavazniuk, és ezt napirendre kell tűzniük, határozatot kell hozniuk, mint ahogyan a múltkor azt 
alpolgármester úr azt javasolta, és még mindig itt van a határozati javaslata, hogy szavazzanak 
arról,  hogy  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  szennyvízelvezetési 
pályázatának  műszaki  tartalmát  csökkenti.  Ez  nem történt  meg,  ilyetén  módon  a  viziközmű 
társulat,  amely  megalakult,  önkormányzati  jóváhagyás  nélkül  működik,  tehát  a  múltkori 
határozati javaslatot, amit a képviselő-társai nem fogadtak el, tegyék fel szavazásra.

Simonné Vitányi Mónika
A viziközmű társulat a falu egészére megalakulhatott volna, hiszen jelen voltak annyian, hogy 
megszavazzák, sajnos nem alakult meg. Csökkentett mértékben, de a falu 80%-ára alakult meg a 
viziközmű  társulat.  A  határozati  javaslatra  visszatérve.  A  céljuk  az,  hogy  a  falu  egészére 
valósuljon meg a csatornázás, ezért nem akar semmiféle csökkentett tartalmat elfogadni, mert a 
végső cél a falu egészének csatornával történő ellátása.
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Mátraházi Zsuzsanna
Ez ellentmondásos, mert akkor önkormányzati felhatalmazás nélkül alakult meg a vizitársulat.

Simonné Vitányi Mónika
A vizitársulat  megalakulásához nem kell  önkormányzati  felhatalmazás.  A viziközmű társulat 
nem  tud  semmit  csinálni,  mert  ahhoz  először  a  pályázatot  meg  kell  nyerni.  A  pályázat 
megnyerése  után,  ha  még  mindig  nem  jön  össze  az  egész  megvalósításához  szükséges 
szándéknyilatkozat, akkor kell az önkormányzatnak a műszaki tartalom csökkentéséről döntenie. 

Mátraházi Zsuzsanna
A pályázaton kell csökkenteni, hiszen húsz százalékkal kevesebbre jött létre a társulat.

Simonné Vitányi Mónika
Ha megnyernek egy pályázatot, megvan a viziközmű-társulat, de kiderül, hogy csak nyolcvan 
százalékban tudják kivitelezni, akkor kell jelezni a pályázat kiírója felé, hogy nem fogják tudni 
az egészre megvalósítani, és indokolni kell, hogy miért. Nem előre, és nem is ez a cél. De, ha a 
képviselő asszony ezt nem érti, nem tud mit csinálni, nem kíván erről vitát nyitni. 

Fábián Gusztáv
Jegyzőkönyven  belül  szeretne  reagálni  a  jegyző  asszony  jegyzőkönyven  kívül  tett 
megjegyzésére.  A  következő  a  válasza:  az  alakuló  ülésen,  benne  van  az  alakuló  ülések 
leírásában, arról kell szavazni, hogy a helyszínen lévő műszaki terv alapján, és az alapító okirat 
alapján megszavazza-e a helyszínen lévő jelentkező a viziközmű társulatot. Mi történt? Ugye, 
eleve avval kezdi, hogy már meg kellett volna lennie, ha száz százalékra hívják össze, akkor is 
kötelező a hatvanhat százalékos előzetes szándéknyilatkozat, ez valószínűleg nem lehetett meg, 
ugye. 

Simonné Vitányi Mónika
Minek nem volt meg a 66%-a? Az érintett ingatlantulajdonosok 50%+1 fő kell ahhoz, hogy a 
társulatot összehívhassák. 

Fábián Gusztáv
Na, mindegy. Jó, sajnos megint nem tudja megmutatni azt, amit ő olvasott.

Simonné Vitányi Mónika
A megalakuláshoz kell a 2/3-ad. 

Fábián Gusztáv
Szavazni lehetett az alakuló ülésen, de nem arról szavaztak, hogy akarnak-e csatornát, vagy nem 
akarnak csatornát, mert ugye erre akarta kiélezni a dolgot, hanem arról szavaztak, hogy az ott 
lévő műszaki terv megfelel-e vagy nem felel meg. Bizony, bizony arról kell szavazni. 

Dr. Verbovszki Valéria
Egy  viziközmű  alakuló  ülésnek  nem  lehet  napirendi  pontja  az,  hogy  akarnak-e 
szennyvízcsatornát, vagy sem, hiszen ez a testület hatásköre, és erről a képviselő-testület már 
döntött. 
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Fábián Gusztáv
Bocsánat, ott elhangzott az, de hát nem volt ott a tisztelt jegyző asszony, hogy a polgármester 
asszony feltette a kérdést, hogy most arról szavaznak, hogy kell-e száz százalékban Salföldön 
csatorna, vagy sem. Ezt a kérdést tette fel, ez már önmagában ellentmond annak, amit mond.

Simonné Vitányi Mónika
Nem, ő azt tette fel, hogy elviekben megvannak annyian, hogy meg tudják szavazni azt, hogy az 
egész községre létre jöjjön a társulat. Mivel kiderült, hogy nem, azért, hogy létre jöhessen az 
alakuló ülés, ezért lett a rész. Más hozzátennivaló ezzel kapcsolatban? 

10. Pályázat benyújtása 2010. évi rendezvények támogatására
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Megjelent egy leader pályázat, amin rendezvényekre lehet pályázni. November 16-a a beadási 
határidő. A pályázaton 2900 eurót lehet nyerni. Csak önkormányzatok pályázhatnak. Ez jövő évi 
rendezvényekre szól, és azt mondták, hogy jó lenne, ha több napos rendezvény csinálnának, mert 
az több pontot ér. Az első kérdése, hogy induljanak-e egyáltalán a pályázaton, szeretne a testület 
pályázni. 100%-os a támogatottsága, tehát nincs önrész. 

Mátraházi Zsuzsanna
Akkor hozzák össze.

Fábián Gusztáv
Javasolja, hogy pályázzanak. 

Simonné Vitányi Mónika
Ki szeretné írni a pályázatot? 

Mátraházi Zsuszsanna
A polgármester asszonynak van ilyen végzettsége. 

Simonné Vitányi Mónika
Ő  vállalja,  hogy  megírja.  Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata 
Képviselő-testülete  elhatározza,  hogy 2010. augusztus második hetében falunapi  rendezvényt 
szervez. A rendezvény megvalósítására pályázatot nyújt be a Zalai Dombhátaktól a Vulkánok 
Völgyéig Egyesület által kiírt „Vidéki rendezvények, programok, fesztiválok megvalósítására – 
1 002 995 pályázati  kiírásra.  A képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy a pályázatot 
nyújtsa be. Felelős: polgármester Határidő: 2009. november 16
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak. 

Fábián Gusztáv
Igen. 
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Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

102/2009.( XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
elhatározza,  hogy 2010. augusztus  második  hetében falunapi 
rendezvényt szervez. A rendezvény megvalósítására pályázatot 
nyújt be a Zalai Dombhátaktól a Vulkánok Völgyéig Egyesület 
által  kiírt  „Vidéki  rendezvények,  programok,  fesztiválok 
megvalósítására – 1 002 995 pályázati kiírásra.

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a pályázatot 
nyújtsa be.

Felelős: polgármester
Határidő: 2009. november 16.

11. Feladatátvállalási szerződés módosítása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A doktornővel kötendő feladatátvállalási szerződésben szerepel, hogy a juttatás 2010-ben 10.000 
Ft.  A doktornő azonban azt  mondta,  hogy ő így nem tudja elfogadni  a  szerződést,  eddig  is 
tisztességgel kijárt, nem érti miért akarja „lebegtetni” a testület. Kéri tehát, hogy idő megkötése 
nélkül szerepeljen a 10.000 Ft-os juttatás, mivel úgyis határozatlan időre szól a szerződés, és 
bármikor fel is mondhatják azt. Ismerteti a határozati javaslatot. Salföld Község Önkormányzata 
Képviselő-testülete Dr. Nagy Eleonóra (8254 Kővágóörs, Jókai u. 73.) szám alatti vállalkozóval 
kötött  feladatátvállalási  szerződést  módosítja  oly módon,  hogy -  a  4.8.  pontban a  következő 
szerepeljen:  „Salföld  Község  Önkormányzata  vállalja,  hogy  a  vállalkozó  háziorvos  részére 
tárgyhónapot  követő  hónap  5.  napig  havi  bruttó  10.000  Ft-ot  utal  a  vállalkozás  számlájára 
gyógyszer  és  gépkocsihasználat  költségeinek  támogatására.”  A  képviselő-testület  utasítja  a 
polgármestert,  hogy a szerződés módosításáról gondoskodjon. Felelős: polgármester Határidő: 
azonnal
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot. 
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Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak. 

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika 
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

103/2009.( XI.12.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Dr. Nagy 
Eleonóra  (8254  Kővágóörs,  Jókai  u.  73.)  szám  alatti 
vállalkozóval kötött feladatátvállalási szerződést módosítja oly 
módon, hogy 
-  a  4.8.  pontban  a  következő  szerepeljen:  „Salföld  Község 
Önkormányzata vállalja, hogy a vállalkozó háziorvos részére 
tárgyhónapot követő hónap 5. napig havi bruttó 10.000 Ft-ot 
utal a vállalkozás számlájára gyógyszer és gépkocsihasználat 
költségeinek támogatására.”

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a szerződés 
módosításáról gondoskodjon.

Felelős: polgármester
Határidő:  azonnal

12. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Mátraházi Zsuzsanna
A HPV vírus ellen egy viszonylag új fejlesztésű védőoltást lehetne adni, amit Magyarországon 
elég sok településen megszavazták azt, hogy valahány éves lányoktól valahány éves lányokig 
ingyen kapják az oltást, és azon a tanácskozáson, amin részt vett azt bizonyították be, hogy a 
negyvenes  évekig  érdemes  ezt  beadni.  Mindenképpen  ajánlják  huszonhat  éves  korig. 
Végiggondolta, hogy a faluban elég sok ilyen korú lány van, és hátha a testület is támogatná azt, 
hogy az egészségvédelem érdekében,  és a jövő nemzedéke védelmében ők is megtehetik azt, 
hogy az ilyen korú lányoknak az önkormányzat fedezné a védőoltást.
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Simonné Vitányi Mónika
Mennyibe kerülne a védőoltás? Van-e rá pályázati lehetőség?

Mátraházi Zsuzsanna
Azt nem tudja, ennek utána lehet nézni.

Simonné Vitányi Mónika
Akkor a kérése az, hogy a képviselő asszony nézzen ennek utána. Talán emlékszik rá a testület,  
hogy tavaly egy magánszemély felajánlott gyümölcsfákat a községnek. A lehetőség még mindig 
nyitott. Éljenek vele? 

Dr. Verbovszki Valéria
Javasolja, hogy valaki vegye fel a kapcsolatot ezzel a felajánlóval, és beszéljék meg vele, hogy 
áll-e még az ajánlat, hány fáról van szó stb.

Mátraházi Zsuzsanna
Vállalja, hogy felveszi a kapcsolatot a felajánlóval. 

Simonné Vitányi Mónika
A Közúttól az önkormányzat megkapná a járda és a pincehelyiség tulajdonjogát. Ez az ügy már 
több éve húzódik, most éppen úgy áll, hogy amikor már a tulajdoni lapra is rávezették volna, 
hogy az övék, kiderült,  hogy újból kell  valamit nekik csinálni, és arra nincs pénzük, és hogy 
ebben az évben nem is tudnak erre pénzt áldozni. Emiatt áll az úgy, úgyhogy szeretné, ha a jövő 
évi költségvetésben szerepeltetnék ezt az összeget. A bolttal kapcsolatban annyit tud mondani, 
hogy úgy tudja, hogy van egy vevő, akinek Kisörspusztán van érdekeltsége, ő szeretné kivenni a 
boltot, úgy néz ki, hogy tavasszal. Többen megkeresték abban az ügyben, hogy kint vannak az 
állatok,  kint  legelnek  kecskék,  rackák,  szamarak  stb.  Szeretné,  ha  állattartási  rendeletet 
küldenének ki, az állattartóknak, hogy közterületen nem lehet állatot legeltetni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Szerinte ezt nagyon egyszerűen meg lehet oldani. Szólni kellene személyesen.

Simonné Vitányi Mónika
Megkéri a képviselő asszonyt, hogy akkor ebben az ügyben intézkedjen. 2010. január 1-től meg 
kell oldaniuk a jegyzőség kérdését is, azt hogy hogyan képzelik el a jövőt. Erről kellene beszélni. 
Tudnak most erről valamit mondani?

Fábián Gusztáv
Hát ugye,  tekintettel  arra,  hogy ez  a  jelenlegi  forma  nem is  tökéletesen  szabályos,  azt  tudja 
javasolni,  hogy  körjegyzőségbe  csatlakozzanak.  Két  község  jöhet  szóba:  Ábrahámhegy  vagy 
Kékkút. Némi érdeklődést csinált, tehát megkérdezte a kékkúti polgármester urat, természetesen 
ő  csak  a  polgármester,  és  azon  kívül  az  már  körjegyzőség,  ezért  eleve  két  községnek  kell 
döntenie, hogy befogadhat-e egy harmadikat. Igazából nem is arra volt kíváncsi, hogy a testület 
mit mond, hanem arra próbált rákérdezni, hogy milyen formában. Sajnos a legdöntőbb forma az 
anyagi  kérdés,  hogy mennyi  az az összeg,  amennyiért  ezt  el  tudnák vállalni.  Sajnos  mivel  a 
jegyzőjük szabadságon van, ezért nem tudott konkrét számot mondani. 
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Mátraházi Zsuzsanna
Úgy gondolja, hogy érdemes lenne ezzel tovább foglalkozni, akár testületileg is. 

Simonné Vitányi Mónika
Érdeklődjenek, és egy következő testületi ülésen beszélhetnek erről napirenden. 
Megköszöni a részvételt, és az ülést 12,05-kor bezárja.

Kmft.

Simonné Vitányi Mónika Dr. Verbovszki Valéria
        polgármester                  helyettes jegyző
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